
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 16. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1490
Vil ministeren forholde sig til, hvorvidt regeringen vil tage initiativ via Arbejdstilsynet til at
rette henvendelse til virksomheder med FK 5-1-12-anlæg installeret og udstede påbud
om, at der skal skiltes tydeligt med giftfare, skiltes tydeligt med ætsningsfare, at der skal
forefindes åndedrætsværn ved installation, og at anlægget skal anmeldes til det stedlige
beredskab, så de ved indsatsen er bekendt med risikoen for forekomst af ætsende
gasser? Hvis ministeren ikke vil igangsætte denne indsats, vil ministeren redegøre for
hvorfor?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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